
 

Miért/mire szoktál a legtöbbször pozitív 
visszajelzést kapni? 
A kiszámíthatóságomra, megbízhatóságomra.

Mióta vagy tagja a Flow-nak 
és hogyan kerültél ide? 

2005-ben két 
tulajdonostársammal alapítottuk a 
Narus Kft-t. A cég tagcégként akkor 
csatlakozott is a Flow Csoporthoz. A 
cél az volt, hogy a tanácsadás terén 
a szoft és a hard elemeket együtt 
kínáljuk, mert hiszünk abban, hogy 
a kétféle fejlesztés együtt tud 
igazán hatásos lenni. A Narussal és 
ezzel a gondolattal kerültem én is a 
Flow-hoz. !!
Milyen (típusú) projekteken 
dolgozol többnyire?  

Alapvetően működés és  
folyamatfejlesztéssel foglalkozom. 
Racionalizálás, hatékonyságnövelés, 

hatásosságnövelés, átláthatóság, 
felelősségi- és hatáskörök. Ezek 
azok a kulcsszavak, amik jellemzik a 
projekteket, amikben dolgozom. !!
Mi ad Neked flow élményt? 
Miben találod meg leginkább 
a flowt? 

A magánéletben egy jó könyv  
olvasása, a családdal, barátokkal 
való beszélgetés, vagy egy jó 
társasjáték parti közben (amikor 
előbújik a gyermeki énem) 
feledkezem el az időről. 
A munkában pedig akkor, ha egy 
szakmailag érdekes, kihívást jelentő 
problémát kell megoldani, és erről 
több munkatárssal közösen tudunk 
beszélgetni. 

Milyen számodra az álom 
ügyfél? 

Ideális ügyfél, aki tudja az  
irányt, hogy merre szeretne haladni. 
Valódi partnerként vesz részt a 
munkában. Meghallja (nem csak 
meghallgatja), amit mondok neki. 
És elgondolkodik rajta akkor is, ha 
az elsőre meglepően hangzik 
számára. Ha az ebből következő 
javaslatokat meg is valósítja, az 
pedig neki és nekem is öröm. !!!!!

Kondits Ildikó !
A Flow Csoport partnere, 
működésfejlesztési 
tanácsadója

Flowban - Kondits Ildikó


